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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Britt-Marie Färm 

§2. Dagordningen fastställdes 

Fråga om remiss med förslag på ny parkeringsstrategi tas under 

övriga frågor. 

§3. Val av sekreterare 

Marie Heinefors valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Louise Lindström. 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

Yttrande över remiss av förslag till allmänna råd om prövning samt 

föreskrifter om prövning 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Svar på skrivelse från Gulan Avci (L) angående ”Vad händer med 

ungdomarna i 90-dagarsgarantin” 

Rådet anser att det låter negativ när man beskriver målgruppen som 

särskilt problematisk med kriminell bakgrund eller andra 

svårigheter. Jobbtorgens anseende har höjts med åren. Vidare 

önskar rådet återkoppling på hur det går för ungdomarna i 90-

dagarsgarantin.  

Rådet lägger ärendet till handlingarna.  

 

Kvalitetsgarantier för 2016 

Rådet undrar hur synpunkter och klagomål hanteras? Hur många 

synpunkter/klagomål kommer in? 

Förvaltningen återkommer med svar. 

 

I övrigt har rådet tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna 

utan några synpunkter. 

 

Lokaler för Jobbtorg Unga i Skärholmen 

Rådet ställer sig positiva till det nya jobbtorget och önskar 

återkoppling med ett studiebesök när det är klart. I övrigt har rådet 

tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan några 

synpunkter. 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

System för internkontroll 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Riktlinjer om mutor och representation 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

§7 Lokalernas tillgänglighet 

Louise Lindström framför önskemål om att det görs regelbundna 

kontroller av att armbågsknapparna fungerar. Det är bra att de 

knapparna har flyttats och parkeringsplatserna fungerar bra.  

 

Sirkka Husso funderar på om ledstråk skulle vara praktiskt. Louise 

och Sirkka undersöker till nästa gång. 

§8. Övriga frågor 

Förlag på ny parkeringsstrategi 

Rådet framför att arbetsmarknadsnämnden borde ha fått remissen 

om förslag på ny parkeringsstrategi remitterad till sig. 

Arbetsmarknadsnämnden har många frågor som berör personer med 

funktionsnedsättning. Handikapparkeringsplatser är nödvändiga. 

Personer med funktionsnedsättning skall enligt förslaget betala 300 

kr extra i månaden för att få parkeringstillstånd. Det blir mycket 

pengar på ett år. Det är svårt för en person med 

funktionsnedsättning att förändra sin ekonomiska situation. 

 

Förvaltningen är inte remissinstans men ska orientera sig i ärendet 

och ev. återkomma. 

 

Hörselhjälpmedel 

Louise Lindström uppger att vid nästa sammanträd kommer ett PM 

gällande hörselhjälpmedel.  

§9. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 6 april 2016, (kl. 14.15 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

§10. Mötet avslutades 

 

 

 


